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证书编号：R197EnMS250536
兹 证 明
浙江嘉兴幸福嘉城市管理股份有限公司

统一社会信用代码：91330400MA2JGXQ51L
注册地址：浙江省嘉兴市南湖区解放街道东升东路211号东升大楼1幢603室        邮编: 314000

经营地址：浙江省嘉兴市南湖区解放街道东升东路211号东升大楼1幢603室；南湖区中环东路辅路与隆景路交叉口东50米       邮编:314000

管理体系符合

GB/T 23331-2020/ISO 50001 : 2018&    标准要求

认证范围：

许可范围内的生活垃圾清扫、收集所涉及的能源管理活动

（综合能耗及能耗核算边界见附件）

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2025年06月23日                  

有效期至：2028年06月22日
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Beijing International S

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376









能源管理体系认证证书 附件
证书编号： ISC-E-2019-0251
综合能耗及能耗核算边界

	审核类型及时间
	能耗数据
	能耗核算边界

	初次认证


	
	

	第1次监督审核
	
	

	第2次监督审核
	
	




Registration No. R197EnMS250536
This is to certify that

Zhejiang Jiaxing Xingfu Jia Urban Management Co., LTD
The social credit code：91330400MA2JGXQ51L
Registered Address: Room 603, Building 1, Dongsheng Building, No. 211, Dongsheng East Road, Jiefang Sub-district, Nanhu District, Jiaxing City, Zhejiang Province  
Audit Address: Room 603, Building 1, Dongsheng Building, No. 211, Dongsheng East Road, Jiefang Sub-district, Nanhu District, Jiaxing City, Zhejiang Province The "Three-in-One" cleaning and sanitation project for district roads in Dongzha Sub-district, Nanhu District, located 50 meters east of the intersection of the auxiliary road of Zhonghuan East Road and Longjing Road in Nanhu District  
Which is in conformity with

GB/T 23331-2020/ISO 50001 : 2018&

This certificate covers the following scope of

Energy management activities involved in the cleaning and collection of domestic waste within the permitted scope
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn) 

Issue      Date：2025-06-23         

    Expiration Date: 2028-06-22


能源管理体系认证证书
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证书二维码





Energy Management System Certificate
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Cert code








